

地址 Address:

香港新界沙田澤祥街 9 號香港中文大學醫院1/F 1/F, CUHK Medical Centre, 9 Chak Cheung Street, Shatin, New Territories, Hong Kong

服務時間 Service Hours:

星期一至五: 09:00-17:00 星期六: 09:00-13:00 星期日及公眾假期: 休息

Monday to Friday 9:00AM - 5:00PM

Saturday 9:00AM - 1:00PM

Close on Sunday and Public Holidays

電話 Telephone:

預約 Booking (852) 3946 6888 查詢 Enquiry (852) 3946 6388 電郵 Email: Hernia@cuhkmc.hk

網址 Website: https://www.cuhkmc.hk/tc/services/hernia-clinic







CUHKMC/H/L/HERNIA/INTRO/2025/05

香港中文大學醫學中心有限公司保留更改本文所載之任何內容和條款及細則的權利而毋須事 前通知。如有任何爭議,香港中文大學醫學中心有限公司保留最終決定權。若本文的中英文 版本有不相符的地方,一律以英文版本為準。

CUHK Medical Centre Limited retains the right to amend any of the contents as well as terms and conditions contained in this document without prior notice. In case of dispute, CUHK Medical Centre Limited reserves the right of final decision. If any discrepancy arises between the English version and the Chinese version of this document, the English version shall prevail.

香港中文大學醫院 **疝氣(小腸氣)門診** CUHK Medical Centre **Hernia Clinic**





香港中文大學醫院疝氣門診致力於研究、教學及施行各類疝氣手術(包括腹股溝疝氣、股疝氣、臍帶疝氣、腹腔疝氣、切口性疝氣、橫膈裂孔疝氣、橫隔疝氣、造口旁疝氣及兒科疝氣)。在專業團隊帶領下,本門診的目標是在疝氣手術中為患者提供優質的護理。本門診由跨部門專科團體(包括外科醫生、麻醉科醫生、痛症專家、專科護士和放射科醫生)組成,並備有尖端醫療技術,提供以病人為中心的疝氣治療。

The CUHK Medical Centre Hernia Clinic is devoted to research, teaching and surgery of hernias (inguinal hernia, femoral hernia, umbilical hernia, ventral hernia, incisional hernia, hiatal hernia, diaphragmatic hernia, parastomal hernia and paediatric hernias). Led by professional practitioners, we aim to provide patients with quality care in hernia surgery. This would be achieved by a patient centered approach with a multi-disciplinary team comprised of surgeons, anaesthesiologist, pain specialists, specialty nurses and radiologist using cutting edge medical technology.







我們的服務 Our Services

- · 香港中文大學醫院疝氣門診為患有疝氣或疝氣相關疾病的患者 (成人和兒童)提供跨部門專科團隊治療及護理
- 治療的疝氣類型包括腹股溝疝氣、股疝氣、臍帶疝氣、腹腔疝氣、 切口性疝氣、橫膈裂孔疝氣、橫隔疝氣、造口旁疝氣、兒科疝氣及其 其他罕見的疝氣
- 本門診由具豐富經驗的外科醫生為各類型疝氣的患者提供開腹手術或腹腔鏡手術
- · 另有痛症中心專門治療及跟進疝氣手術後的慢性疼痛
- · 本門診亦提供專業放射科醫生團隊對病情進行影像分析
- The CUHK Medical Centre Hernia Clinic provides multi-disciplinary care to patients suffering from hernias or hernia related conditions (adult and children)
- The types of hernia that are treated include inguinal hernia, femoral hernia, umbilical hernia, ventral hernia, incisional hernia, hiatal hernia, diaphragmatic hernia, parastomal hernia, paediatric hernias and other rarer hernias
- Dedicated surgeons offer both open and laparoscopic surgery to patients suffering from these types of conditions
- The clinic also has a special interest in managing chronic pain after hernia surgery in a dedicated pain clinic
- Professional team of radiologists in imaging the condition are also provided in the clinic

